
Protokoll fört vid Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 2020-08-28 
 
Närvarande: Kenneth Sandberg, Christina Sandström, Fredrik Eriksson, Kristoffer Nilsson, 
Agneta Ivarsson, Marcus Nordin, Anette Jonsson och Anna Hilmersson. 
 
1. Mötet öppnas. 
 
2. Sommarkiosken. 
Årets resultat 12 872 :- 
Kiosken har gått bra trots denna dåliga sommar. 
 
Kan vi som är ansvariga få tillgång till appen nästa sommar? 
Lättare för den som ska fylla på glass, dricka och godis. 
 
Vi ska se över rutiner och checklistor inför nästa säsong. Så det är tydligt för den som 
arbetar vad som ingår i arbetsuppgifterna, hur städningen ska utföras etc.  
 
3. Covid-19. 
Hur tänker vi kring våra arrangemang och coronapandemin? 
Det är inga problem ekonomiskt att ligga lågt året ut. 
 
Kan vi i alla fall ordna något för barnen i höst?  
Ett förslag är att ordna ett Halloween-disco. Anette får i uppdrag att tillsammans med 
Therese göra en plan, hur ska det ordnas? vad behöver köpas in osv. 
Vid nästa möte tar vi ett beslut om discot. 
 
Att ordna en pubafton känns i dagsläget inte aktuellt. 
 
4. Nästa möte måndag 21/9 
 
5. Mötet avslutat 
 
 
 
Fredrik Eriksson, ordförande                                           Anna Hilmersson, sekreterare 
 
 


